
Nurzec-Stacja, dnia 28 grudnia 2018 r.

P R O T O K O Ł Nr IV/2018
z IV Sesja Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytej w dniu 28 grudnia 2018 r.

Obrady  IV sesji  Rady  Gminy  Nurzec-Stacja  odbyły  się  w  sali  konferencyjnej  Urzędu
Gminy w Nurcu-Stacji.

Obrady rozpoczęto o godz. 1000, a zakończono o godz.1215.

Rada liczy 15 radnych, obecnych na posiedzeniu sesji było 13 radnych.

Radni obecni:

1. Olesiński Zbigniew Mirosław            
2. Podbielski Zenon                                
3. Wojtkowski Wojciech                        
4. Wakuluk Irena                                    
5. Pawłowski Roman                              
6. Szpański Jan                                        
7. Bartosiuk Mieczysław                         
8. Leoniuk Tomasz                                  
9. Grzyb Kamil                                       
10. Putko Aleksander                               
11. Jurczak Izabela Marzena                    
12. Bondarenko Włodzimierz                   
13. Wiktoruk Grzegorz                             
14. Olesiuk Jerzy                                       
15. Dubiński Aleksander   

Radni nieobecni:
1. Bondarenko Włodzimierz      
2. Wiktoruk Grzegorz                 

/Listy obecności w załączeniu/          Zał. Nr 1.

Spoza Rady w sesji udział wzięli:

1/ Pan Piotr Jaszczuk – Wójt,
2/ Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy,
3/ Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Nurzec-Stacja,
4/ Sołtysi.

Obradom IV sesji  Rady Gminy przewodniczył Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący
Rady Gminy. 

Do punktu 1-go

Przewodniczący obrad otwierając obrady stwierdził, że na podstawie listy obecności w sesji
uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum, przy którym może obradować i podejmować uchwały
Rada Gminy. 



Kontynuując otwarcie obrad poinformował, że protokół z III sesji wyłożony był do wglądu
radnych i obecnie znajduje się na sali obrad. Do chwili obecnej nie wpłynęły uwagi do protokołu.
Zapytał, czy są uwagi do protokołu z III sesji Rady Gminy?

Uwag do protokołu z III sesji Rady Gminy nie wniesiono.

W związku z brakiem uwag do protokołu Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
przyjęcie protokołu z III  sesji Rady Gminy. 

W wyniku  jawnego  głosowania  protokół  z  III  sesji  Rady  Gminy  Nurzec-Stacja  został
przyjęty  jednogłośnie  13  głosami  za,  w  głosowaniu  udział  brało  13  radnych.  (Protokół  z
głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2. 

Do punktu 1-go

W punkcie tym Przewodniczący Rady Gminy Pan Zenon Podbielski przedstawił porządek
obrad, a następnie zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono.

W związku z brakiem uwag do proponowanego porządku obrad pozostaje  on w wersji
zaproponowanej w postanowieniu o zwołaniu sesji.

1. Otwarcie obrad i przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami w tym z wykonania uchwał Rady. 
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawach:

1) Zmiany w budżecie gminy na 2018 r.
2) Uchwalenia budżetu gminy Nurzec-Stacja na rok 2019.
3) Uchwalenie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Nurzec-Stacja  na  lata

2019-2028.
4) Wyboru  przedstawiciela  do  Rady  Społecznej  przy  Samodzielnym  Publicznym

Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach. 
5) Likwidacji  filii  bibliotecznej  w  Tymiance  Gminnego  Ośrodka  Upowszechniania

Kultury w Nurcu-Stacji.
6) Obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej.
7) Zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Nurzec-Stacja.
8) Ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodka wsparcia i

mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy Nurzec-Stacja.
9) Ustalenia  zasad  sprawiania  pogrzebu  na  koszt  gminy oraz  określenia  zasad  zwrotu

wydatków na pokrycie kosztów pogrzebu.
10) Uchwalenia  gminnego  wieloletniego  programu  osłonowego  „Posiłek  dla  dzieci  i
młodzieży” na lata 2019-2023.
11) Zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie posiłku, pomoc rzeczową w postaci
produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem rządowym „Posiłek
w szkole i w domu” na lata 2019-2023.
12) Podwyższenia  kryterium  dochodowego  w  celu  udzielenia  wsparcia  w  ramach
wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023.
13) Uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2021.
14) Przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 2019 r.
15) Przyjęcie planu pracy Rady Gminy i komisji na 2019 r.

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
7. Zapytania i wolne wnioski.



Do punktu 3-go:

Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami w tym z wykonania uchwał Rady
przedstawił Pan Piotr Jaszczuk – Wójt.
(Informacja o realizacji uchwał w załączeniu)  Zał. Nr 3.
W okresie między sesjami realizowane były następujące zadania:
-  ogłoszono drugi przetarg z obniżoną ceną o 50%, na sprzedaż dwóch autobusów. W wyniku
przetargu jeden autobus być może zostanie sprzedany natomiast drugi nie znalazł nabywcy.
- dobiegają końca prace związane z remontem budynku dworca w Nurcu-Stacji.
- dotychczas nie otrzymaliśmy jeszcze zwrotu kosztów montażu urządzeń solarnych. 

Do punktu 4-go:

Interpelacje i zapytania radnych:

Radny, Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, czy w 2019 r. planuje się budowę dróg gminnych?

Radny, Pan Tomasz Leoniuk – zapytał, o dowożenie dzieci poniżej 5 roku życia? Jaka jest opinia
radcy prawnego w tej sprawie?
Co ze świetlicą w Syczach, która jest zamknięta przez Nadzór Budowlany?

Do punktu 5-go:

Do p. punktu 1-go:

 Projekt  uchwały  w sprawie  zmian w budżecie  gminy na 2018 r.  omówiła  Pani  Maria
Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r.  przedstawił Pan
Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 4.

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych  Rada  podjęła  uchwałę  w  sprawie zmian  w  budżecie  gminy  na  2018  r..  (Protokół  z
głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr IV/13/ 2018 w załączeniu) Zał. Nr 5.

Do p. punktu 2-go:

Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  gminy  na  2019  r.  oraz  uchwałę  Nr
II-00310-69/18 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie
wyrażenia  opinii  o  projekcie  uchwały  budżetowej  gminy  Nurzec-Stacja  na  2019  r.  oraz  o
możliwości  sfinansowania  przewidzianego  w  nim  deficytu  budżetowego  omówiła  Pani  Maria
Szatyłowicz, Skarbnik Gminy.



Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nurzec-Stacja na 2019 rok
przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 6.

D y s k u s j a:

Radny, Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, kiedy nastąpi zakup samochodów strażackich?
W jakich miejscowościach planowana jest wymiana lamp oświetlenia ulicznego, w tym z udziałem 
środków z funduszu sołeckiego?
W jaki sposób bilansowane są opłaty za wywóz nieczystości, skoro część mieszkańców nie wnosi 
opłat?

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – poinformował, że w 2018 roku miało trafić do gmin po jednym 
samochodzie strażackim. Termin zakupu samochodów został przesunięty na 2019 r., ponieważ 
zaszła konieczność unieważnienia przetargu.

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – poinformowała, że na wymianę lamp oświetlenia 
ulicznego przewidziana kwota 50 tys. zł ma być wykorzystywana we wszystkich miejscowościach 
gdzie zajdzie konieczność. Wymiana oświetlenia z udziałem środków funduszu sołeckiego dotyczy
miejscowości Werpol i Nurzec. 

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2019 rok.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych Rada podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2019 rok.  (Protokół z
głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr IV/14/ 2018 w załączeniu) Zał. Nr 7.

Do p. punktu 3-go:

Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Nurzec-Stacja  na  lata  2019-2028  oraz  uchwałę  Nr  II-00311-69/18  Składu  Orzekającego
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały
w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2019-2028 omówiła
Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Nurzec-Stacja  na  lata  2019-2028  przedstawił  Pan  Jan  Szpański  –  Przewodniczący  Komisji
Problemowo Budżetowej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 8.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na
lata 2019-2028.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych Rada podjęła uchwałę w sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Nurzec-Stacja na lata 2019-2028. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.



(Uchwała Nr IV/15/ 2018 w załączeniu) Zał. Nr 9.

Do p. punktu 4-go:

Projekt  uchwały  w  sprawie wyboru  przedstawiciela  do  Rady  Społecznej  przy
Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach omówił Pan Krzysztof
Staniszewski – Sekretarz Gminy.

 Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  oraz
Komisji Rewizyjnej do projektu uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela do Rady Społecznej
przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach  przedstawił Pan
Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 10.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt  uchwały  w  sprawie  wyboru  przedstawiciela  do  Rady  Społecznej  przy  Samodzielnym
Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych  Rada  podjęła  uchwałę  w  sprawie  wyboru  przedstawiciela  do  Rady  Społecznej  przy
Samodzielnym  Publicznym  Zakładzie  Opieki  Zdrowotnej  w  Siemiatyczach.  (Protokół  z
głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr IV/16/ 2018 w załączeniu) Zał. Nr 11.

Do p. punktu 5-go:

Projekt uchwały w sprawie likwidacji filii bibliotecznej w Tymiance Gminnego Ośrodka
Upowszechniania Kultury w Nurcu-Stacji omówił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej do projektu uchwały w sprawie likwidacji filii bibliotecznej w Tymiance Gminnego
Ośrodka  Upowszechniania  Kultury  w  Nurcu-Stacji  przedstawił  Pan  Jan  Szpański  –
Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 12.

Pani  Irena  Janoszuk  –  Dyrektor  Gminnego  Ośrodka  Upowszechniania  Kultury  w
Nurcu-Stacji  wnioskowała o przedłużenie terminu likwidacji biblioteki do 15 kwietnia 2019 r. 

Przewodniczący obrad Pan Zenon Podbielski  poddał pod glosowanie wniosek o zmianę
terminu likwidacji filii bibliotecznej w Tymiance na termin do 15 kwietnia 2019 r.

W wyniku jawnego głosowania, w którym brało udział 13 radnych, 11głosami za, 2 głosami
wstrzymującymi Rada przyjęła wniosek o zmianę terminu likwidacji filii bibliotecznej w Tymiance
na termin do 15 kwietnia 2019 r.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt  uchwały  w  sprawie  likwidacji  filii  bibliotecznej  w  Tymiance  Gminnego  Ośrodka
Upowszechniania Kultury w Nurcu-Stacji.



W wyniku jawnego głosowania, w którym brało udział 13 radnych, 11głosami za, 2 głosami
wstrzymującymi  Rada  podjęła  uchwałę  w  sprawie  likwidacji  filii  bibliotecznej  w  Tymiance
Gminnego  Ośrodka  Upowszechniania  Kultury  w  Nurcu-Stacji.  (Protokół  z  głosowania  w
załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr IV/17/ 2018 w załączeniu) Zał. Nr 13.

Do p. punktu 6-go:

Projekt uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej przedstawił Pan
Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej do projektu uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej przedstawił
Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 14.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych Rada podjęła uchwałę w sprawie  obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej.  (Protokół z
głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr IV/18/ 2018 w załączeniu) Zał. Nr 15.

Do p. punktu 7-go:

Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Statutu  Gminy
Nurzec-Stacja omówił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej  do  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Statutu  Gminy
Nurzec-Stacja przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 16.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Nurzec-Stacja.

W wyniku jawnego głosowania, w którym brało udział 13radnych, 12 głosami za, 1 głosem
wstrzymującym Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy
Nurzec-Stacja. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr IV/19/ 2018 w załączeniu) Zał. Nr 17.

Do p. punktu 8-go:

Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt
w ośrodku wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy Nurzec-Stacja omówiła Pani
Elżbieta Wierchow – Kierownik GOPS.



Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej do projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności
za  pobyt  w ośrodku  wsparcia  i  mieszkaniach  chronionych mieszkańców Gminy Nurzec-Stacja
przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 18.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności  za  pobyt  w
ośrodku wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy Nurzec-Stacja.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych Rada podjęła uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności
za pobyt  w ośrodku wsparcia i  mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy Nurzec-Stacja.
(Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr IV/20/ 2018 w załączeniu) Zał. Nr 19.

Do p. punktu 9-go:

Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad sprawiania pogrzebu na koszt gminy omówiła 
Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik GOPS.

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej do projektu uchwały w sprawie  ustalenia zasad sprawiania pogrzebu na koszt gminy
przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 20.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad sprawiania pogrzebu na koszt gminy.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych Rada podjęła uchwałę w sprawie ustalenia zasad sprawiania pogrzebu na koszt gminy.
(Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr IV/21/ 2018 w załączeniu) Zał. Nr 21.

Do p. punktu 10-go:

Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  gminnego  wieloletniego  programu  osłonowego
„Posiłek dla dzieci i młodzieży” na lata 2019-2023 omówiła Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik
GOPS.

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej  do  projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  gminnego  wieloletniego  programu
osłonowego „Posiłek dla dzieci i młodzieży” na lata 2019-2023  przedstawił Pan Jan Szpański –
Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 22.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.



W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie uchwalenia gminnego wieloletniego programu osłonowego „Posiłek dla
dzieci i młodzieży” na lata 2019-2023.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych  Rada  podjęła  uchwałę  w  sprawie uchwalenia  gminnego  wieloletniego  programu
osłonowego  „Posiłek  dla  dzieci  i  młodzieży”  na  lata  2019-2023.  (Protokół  z  głosowania  w
załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr IV/22/ 2018 w załączeniu) Zał. Nr 23.

Do p. punktu 11-go:

Projekt  uchwały  w sprawie  zasad  zwrotu  wydatków na  świadczenia  w  formie  posiłku,
pomoc rzeczową w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem
rządowym „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 omówiła Pani Elżbieta Wierchow –
Kierownik GOPS.

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej do projektu uchwały w sprawie  zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie
posiłku,  pomoc rzeczową w postaci  produktów żywnościowych dla  osób objętych wieloletnim
programem  rządowym  „Posiłek  w  szkole  i  w  domu”  na  lata  2019-2023  przedstawił  Pan  Jan
Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 24.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt  uchwały  w sprawie zasad zwrotu  wydatków na świadczenia  w formie  posiłku,  pomoc
rzeczową  w  postaci  produktów  żywnościowych  dla  osób  objętych  wieloletnim  programem
rządowym „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych  Rada  podjęła  uchwałę  w  sprawie zasad  zwrotu  wydatków  na  świadczenia  w  formie
posiłku,  pomoc rzeczową w postaci  produktów żywnościowych dla  osób objętych wieloletnim
programem rządowym „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. (Protokół z głosowania w
załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr IV/23/ 2018 w załączeniu) Zał. Nr 25.

Do p. punktu 12-go:

Projekt  uchwały  w  sprawie  podwyższenia  kryterium  dochodowego  w  celu  udzielenia
wsparcia  w ramach wieloletniego  rządowego  programu „Posiłek  w szkole  i  w domu”  na  lata
2019-2023 omówiła Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik GOPS.

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej  do  projektu  uchwały  w sprawie  podwyższenia  kryterium  dochodowego  w  celu
udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na
lata 2019-2023 przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 26.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.



W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia wsparcia w
ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych Rada podjęła uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia
wsparcia  w ramach wieloletniego  rządowego  programu „Posiłek  w szkole  i  w domu”  na  lata
2019-2023. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr IV/24/ 2018 w załączeniu) Zał. Nr 27.

Do p. punktu 13-go:

Projekt uchwały w sprawie  uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata
2019-2021 omówiła Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik GOPS.

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny
na  lata  2019-2021  przedstawił  Pan  Jan  Szpański  –  Przewodniczący  Komisji  Problemowo
Budżetowej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 28.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt  uchwały  w  sprawie uchwalenia  Gminnego  Programu  Wspierania  Rodziny  na  lata
2019-2021.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych Rada podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na
lata 2019-2021. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr IV/25/ 2018 w załączeniu) Zał. Nr 29.

Do p. punktu 14-go:

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii  na 2019 r.  omówiła Pani  Elżbieta
Wierchow – Kierownik GOPS.

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej  do  projektu  uchwały  w sprawie przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i
Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  przeciwdziałania  narkomanii  na  2019  r.
przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 30.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt  uchwały  w  sprawie przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 2019 r..

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych  Rada  podjęła  uchwałę  w  sprawie przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i



Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 2019 r.. (Protokół
z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr IV/26/ 2018 w załączeniu) Zał. Nr 31.

Do p. punktu 15-go:

Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcie  planu  pracy  Rady  Gminy  i  komisji  na  2019  r.
przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy.

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej do projektu uchwały w sprawie przyjęcie planu pracy Rady Gminy i komisji na 2019 r.
przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 32.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie przyjęcie planu pracy Rady Gminy i komisji na 2019 r..

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych Rada podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy i komisji na 2019 r..
(Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr IV/27/ 2018 w załączeniu) Zał. Nr 33.

Do punktu 6-go:

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

Pan Piotr  Jaszczuk –  Wójt  udzielił  odpowiedzi  na  zapytanie  Radnego,  Pana  Jerzego  Olesiuka
dotyczące budowy dróg gminnych w 2019 r.  Poinformował,  że czekamy na ogłoszenie naboru
wniosków na dofinansowanie do  budowy dróg gminnych. Z chwilą pojawienia się  możliwości
dofinansowania będzie podejmowana decyzja odnośnie realizowanego zadania.

Pan  Zenon  Podbielski  –  Przewodniczący  Rady  Gminy  -  odpowiedział  na  zapytanie  radnego
Tomasza  Leoniuka  dotyczące  dowożenia  dzieci  do  przedszkola  oraz  zapoznał  z  opinią  radcy
prawnego odnośnie dowożenia do przedszkola, dzieci w wieku poniżej 5 roku życia. (Opinia w
załączeniu) Zał. Nr 34.

Pani  Irena Kowalewicz – Kierownik Referatu  Rozwoju  Gminy – poinformowała,  że  zalecenia
Nadzoru Budowlanego, które należały do kompetencji gminy są realizowane. Gmina złożyła do
Nadzoru Budowlanego wymaganą dokumentację. Obecnie toczy się postępowanie sprawdzające.
Nadmieniła, że nie jest w stanie wskazać daty zakończenia postepowania.

Radny, Pan Tomasz Leoniuk – zapytał,  gdzie  w tej  sytuacji,  ma być  podejmowana decyzja w
sprawie wniosku o fundusz sołecki?

Pani  Irena  Kowalewicz  –  Kierownik  Referatu  Rozwoju  Gminy  –  wyjaśniła,  że  w  ustawie  o
funduszu sołeckim nie ma zapisu odnośnie nakazu podejmowania uchwał przez zebranie wiejskie
wyłączenie w budynku świetlicy.

Do punktu 7-go:

Sprawy różne i wolne wnioski.



Radny, Pan Jerzy Olesiuk – zwrócił uwagę, że jest część mieszkańców, którzy nie wnoszą opłat za
gospodarowanie odpadami komunalnymi a ich zaległości są nieściągalne. Biorąc pod uwagę, że
wpłaty  muszą  się  bilansować  z  wydatkami  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi,  kto
pokryje powstały niedobór?

Pani  Maria  Szatyłowicz  –  Skarbnik  Gminy  –  poinformowała,  że  wydatki  związane  z
gospodarowaniem odpadami muszą bilansować się z wpływami. Mamy nadzieję, że nie zabraknie
nam środków na finansowanie zadania w zakresie gospodarki odpadami.

W związku  z  wyczerpaniem porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Zenon
Podbielski zamknął obrady IV sesji Rady Gminy.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała:                                                                       Przewodniczący Rady
Eugenia Naumiuk                                                                      Zenon Podbielski
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